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De elektrische fiets moet af van zijn ‘ouwelullenimago’. Dat vinden branchevereniging Bovag en CDA-Kamerlid
Joop Atsma. Aanleiding voor het pleidooi is een TNO-rapport over de elektrische fiets, dat vandaag verschijnt.
De conclusie: als meer mensen op de elektrische fiets overstappen, kan het fietsgebruik met tien procent
toenemen.

Atsma vindt dat inwoners van een gemeente straks behalve een scootmobiel ook de tweewieler-met-
hulpmotor moeten kunnen krijgen. De belastingvrije vergoeding voor de fiets van de zaak, nu 749 euro, moet
fors omhoog. Van de Bovag zelfs naar 2000 euro. 

Met de maatregel worden volgens Atsma senioren gestimuleerd te blijven bewegen. Ook zijn forenzen die
gewend zijn voor een kort ritje naar het werk de auto te pakken wellicht te porren voor een fietstocht naar
kantoor, hetgeen de filedruk en het milieu ten goede komt. 
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